
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR      

Datum: 14 mei 2024 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Paul den 
Hartog - 
GroenLinks 

Aanpak 
Energiebesparing 

Gisteren, 13 mei, maakte minister Hugo de Jonge bekend dat Dordrecht één van de 14 

gemeenten is die een bijdrage ontvangt uit het Volkshuisvestingsfonds (VHF). Het aan onze stad 

toegekende bedrag van ruim 17 miljoen euro is bedoeld om woningen in Crabbehof te renoveren 

en te verduurzamen. Dit sluit aan bij de Aanpak energiebesparing van onze gemeente. 

GroenLinks Dordrecht heeft hierover de volgende vraag: 

 

Kan het college aangeven wat we blijven en gaan doen voor andere wijken? Is daar wel voldoende 

aandacht voor?  

2 Leo Stolk - 
VSP 

Ongeval 
fietstunnel 
Transvaalstraat 

Een fietser is vrijdagmiddag 3 mei ernstig gewond geraakt bij een eenzijdig ongeval in de scherpe 
bocht van de fietstunnel in de Transvaalstraat. Na een eerste onderzoek was de conclusie dat het 
hemelwater afvoerrooster oorzaak kon zijn van de val, door nattigheid was het rooster glad en het 
ligt in de bocht. De politie gaat het ongeval in kaart brengen maar de eerste indruk is dat het 
glijspoor begint bij het rooster.  
Het is niet het eerste ernstige ongeval in de fietstunnel. Als bezorgd VSP-raadslid begrijp ik niet 
waarom dit niet aangepast wordt. De fietsers komen met behoorlijke snelheid de haakse 
tunnelbuis in en zien op het laatste moment dat het een scherpe bocht is. Het rooster is bij 
regenachtig weer een gevaarlijke hindernis in de bocht. Het is niet de eerste keer en het zal ook 
niet de laatste keer zijn als er niets aan gedaan wordt.  
De VSP heeft de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Is de wethouder bereid het hemelwater afvoerrooster op zeer kort termijn aan te passen? 

2. Is de wethouder bereid onderzoek te doen naar de mogelijkheden om de Transvaaltunnel 

veiliger te maken, bijvoorbeeld door fietsers /scooters de tunnel in te laten lopen of de 

tunnel alleen nog door voetgangers te laten gebruiken? 

 



3 Emin Ayverdi 
- DENK 

Onderhoud 
Islamitische 
begraafplaats 
 

Wij krijgen regelmatig klachten en signalen over de staat van onderhoud van de Islamitsche 
begraafplaats op de Essenhof.  
Het is belangrijk dat alle begraafplaatsen in Dordrecht goed onderhouden worden, ongeacht hun 
religieuze of culturele achtergrond.  
Op bijgaande foto's is te zien dat het onderhoud op het Islamitische deel van de Essenhof niet 
dezelfde mate van zorg en onderhoud krijgt als op andere delen van de begraafplaats.  

1. Is het college hiervan op de hoogte? 
2. Hoe zorgt het college ervoor dat de hele begraafplaats hetzelfde onderhoudsniveau kent? 

Gaat het college hier actie op ondernemen? 
 

   
 

     

4. Jan van Dam 
Timmers - 
CDA 

Antisemitisme Landelijk zien we vanuit het CDA Dordrecht veel signalen van toenemend antisemitisme. Onze 
fractie wil graag weten of er signalen zijn of het toenemend antisemitisme ook Dordrecht treft?   
Zo ja, Wat doet het college om eventuele spanningen te verminderen?  

 


